
 

 

Notulen MR vergadering 19-6-24 

Aanwezig 
Marielle, Sirvan, Jellert (notulist), Heleen en Yuri (vanaf 16.45) 

Mededelingen 
Open gesprek n.a.v. het uitdelen van de portretfoto’s van knappekoppies.nl: Sirvan, Marielle en 

Heleen hebben hun twijfels over de kwaliteit van de schoolfoto’s. Moet daar wat mee? Heleen heeft 

goede ervaringen met Schoolfotograaf Vanderberg.  

Vaststellen notulen 
 De voorkeur gaat uit naar meer uitgebreide notulen, zodat deze beter leesbaar zijn voor 

derden. 

 Notulen bij voorkeur delen als Word bestand uiterlijk een week na de vergadering. 

 De notulen van de laatste vergadering (24-4) worden door Yuri uitgebreid en binnen een 

week gedeeld met de MR leden. 

Voorstel vergaderdata 2024 2025 
18-9 (tot 17.30); 11-12; 12-2; 21-5; 2-7 

NB. De vergaderingen starten in principe altijd om 16.00 uur. 

Formatie komend schooljaar 
 De formatie zoals besproken in de laatste MR vergaderingen is niet veranderd. 

 Alleen de plek van Dorine (nieuwe collega; zij-instromer) is veranderd. Zij zal aansluiten bij 

groep 7. 

 Inmiddels zijn alle teamleden op de hoogte gesteld van hun plek in de formatie. Hierbij is 

zoveel mogelijk rekening gehouden met de wensen van de teamleden. 

 De reïntegratieprocessen van de langdurig afwezigen zijn in volle gang.  

 In alle groepen staat volgend jaar een bevoegd leerkracht. 

Noodplan Aanpak lerarentekort en organisatorische veranderingen 
 Voor het noodplan is het format van De Haagse Scholen gebruikt. Hierbij zijn twee scenario’s 

uitgewerkt: 

o Een scenario waarbij 20% van de leerkrachten onbevoegd is. 

o Een scenario waarbij 50% van de leerkrachten onbevoegd is. 

 Dit plan is in samenspraak met het team opgesteld.  

 Het aantal FTE’s zoals opgenomen in het plan is gebaseerd op 9 groepen OP. 

 Heleen merkt op dat het uitstroomprofiel van de huidige groep 8 afwijkt van afgelopen jaren. 

Sirvan onderbouwt dat dit niet toe te dichten valt aan de wisselingen van groepsleiding. 

 Instroom NT2-leerlingen in de onderste groepen lijkt groter te worden. 

 Heleen geeft aan dat het belangrijk is dat de begeleiding van OOP en gedetacheerden op 

orde is. 

 De geleerde lessen van de afgelopen twee jaar zijn zoveel mogelijk geïmplementeerd in het 

plan. 

 Wat gebeurt er nu de MR met het plan heeft ingestemd? De werkgroep binnen DHS die zich 

met dit vraagstuk bezighoudt, bekijkt de noodplannen van de verschillende scholen. In 

principe zal dat het noodplan van De Archipelschool niet veranderen. 



 

 

 Vraag Yuri: Hoe wordt de inhoud van dit noodplan gecommuniceerd naar ouders. Voorkeur 

gaat uit naar zakelijke communicatie binnen de context van de nieuwe formatie. 

Schoonmaak 
De nieuwe schoonmaker doet haar werk niet naar behoren. Sirvan staat hierover in contact met CSU. 

CSU geeft aan hier achteraan te gaan. Echter, ook in de schoonmaakbranche kampen ze met een 

personeelstekort, waardoor kwaliteit niet altijd te waarborgen valt. 

Kinderstralen/overblijf 
Lage score vanuit oudertevredenheidsonderzoek. Sirvan heeft nog voor het eind van het schooljaar 

een afspraak met de coördinator van Kinderstralen. Als zij niet kunnen garanderen dat de kwaliteit 

gaat verbeteren, kan er overwogen worden een overstap gemaakt worden naar een andere partij.  

Rondvraag 
 Marielle: is er nog behoefte aan het uitgebreider bespreken van het 

oudertevredenheidsonderzoek? - Nee, dat onderwerp kan definitief gesloten worden. 

 Sirvan: schoolgids is last minute gedeeld. Grootste verandering is dat groep 3 meer 

thematisch zal gaan werken. Voor de rest is de schoolgids min of meer hetzelfde gebleven. 

Heleen: aanpassing op blz. 22 nodig; doorstroomtoets is reeds ingevoerd. 

 MR stemt in met de nieuwe schoolgids. 

 Wereldburgerschap beleidsplan is een samenwerking tussen Sirvan, Hante en Jellert. Hier 

wordt vanuit DHS op gestuurd i.v.m. een nieuw inspectiekader. Het bedrijf ‘Fawaka’ is 

aangetrokken om van alle losse plannen die onder de noemer wereldburgerschap vallen een 

beleidsplan te maken. Dit plan zal nog voor de zomervakantie via de mail ter goedkeuring 

met de MR gedeeld worden. 

 Yuri: zou het leuk zijn om de OR publiekelijk in het zonnetje te zetten? Ja.  

 N.a.v. input Yuri over het plotselinge aanblijven van Eva na de meivakantie: De communicatie 

rondom dit thema was vanwege AVG-technische redenen summier. 


